
证书编号：ISC-O-2024-2860

兹 证 明

河北华泰复合管道有限公司

统一社会信用代码：911311027415134797
注册地址：衡水市胜利东路 286号 邮编: 053000
经营地址：河北省衡水市高新区冀衡路与工业路交叉口东北角 50米 邮编: 053000

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求
认证范围：

原油集输环保节能新材料管道（PE 碳钢复合管、注聚复合管、三 PE 防
腐管、二氧化碳输送复合管、输氢复合管、柔性复合管）及管件（复合弯
头、复合三通、热收缩套）的生产；PE 管、PE 钢带螺旋管、HDPE 大口
径双壁波纹管、高压钻探胶管的销售所涉及场所的相关职业健康安全管理
活动

注：其中认证范围“PE管、PE钢带螺旋管、HDPE大口径双壁波纹管、高压钻探胶管的销售所涉

及场所的相关职业健康安全管理活动”在本机构经 CNAS认可的范围内

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

首次发证日期：2018年 08月 16日
本次发证日期：2024年 07月 29日
有 效 期 至 ：2027年 08月 15日

证书二维码

职业健康安全管理体系认证证书



Registration No. ISC-O-2024-2860

This is to certify that

Hebei Huatai Composite Pipeline Co., Ltd

The social credit code：911311027415134797

Registered Address: No. 286 Shengli East Road, Hengshui City

Audit Address: 50 meters northeast corner of the intersection of Jiheng Road and Gongye Road, High tech Zone,

Hengshui City, Hebei Province

Which is in conformity with

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018

This certificate covers the following scope of
Production of environmentally friendly and energy-saving new material pipelines for crude oil gathering and

transportation (PE carbon steel composite pipes, polymer injection composite pipes, three PE anti-corrosion pipes,
carbon dioxide transportation composite pipes, hydrogen transportation composite pipes, flexible composite pipes)
and fittings (composite elbows, composite tees, heat shrinkable sleeves); Occupational health and safety
management activities related to the sales of PE pipes, PE steel strip spiral pipes, HDPE large-diameter double wall
corrugated pipes, and high-pressure drilling rubber hoses in the places involved.

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision
and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)
Search(www.china-isc.org.cn)

Date of first Issue：2018-08-16

Issue Date：2024-07-29

Expiration Date: 2027-08-15

Cert code

Occupation Health Safety

Management System Certificate


